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ACTA PLE NÚM.   1/99 

 
 
SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATÒRIA, EL DIA 28 DE GENER DE 1999. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores i vint-i-
cinc minuts del dia vint-i-vuit de gener de mil nou-cents noranta-nou, es reu-
neixen a la sala de sessions d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria en regla, 
els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es relacionen, 
en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidores/dors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Ignacio Flórez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
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Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  11/98, corresponent a la 
sessió ordinària del dia 22 de desembre de 1998. 
 
 
 En primer lloc pren la  paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per assenyalar que a l’últim paràgraf de la 
pàgina 2, s’ha transcrit erròniament les inicials del seu grup, ja que posa “IC-
IV”, quan les inicials són “IC-EV”. 
 
 A continuació intervé el Regidor-Delegat de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, per manifestar que al 
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quart paràgraf de la pàgina número 41 de l’acta que se sotmet a votació s’ha 
produït un error, al transcriure: 
 
 “... hem passat d’una aportació del 0,45% del pressupost, al 7%.”, 
quan lo correcte és: “... hem passat d’una aportació del 0,45% del pressupost,  
al 0,7%.” 
 
 Tot seguit pren la paraula la senyora Secretària General, Carmen 
Alonso Higuera, per informar que el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, li ha demanat que, en el seu nom, plantegés al 
Ple la proposta d’esmenar l’acta en el sentit següent: 
 
 - Pàgina 42, cinquè paràgraf, diu: 
  “El pressupost, continua el senyor Cortada, és un punt de sortida 
perquè cada departament pugui treballar. Pensen que la discusió de la 
liquidació dels pressupostos no s’ha fet amb fermesa, ja que així es veuria 
.........”, hauria de dir: “El pressupost, continua el senyor Cortada, és un punt 
de sortida perquè cada departament pugui treballar. És més important en la 
seva opinió la discusió de la liquidació dels pressupostos, ja que  així es veuria 
........”. 
 
 - Pàgina 46, suprimir el primer paràgraf.  
 
  
 Després d’això l'acta número 11/98, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 22 de desembre de 1998, és aprovada per unanimitat, amb 
les esmenes següents: 
 
 - Pàgina 2, últim paràgraf: 
 “..... IC-EV”  
 
 - Pàgina 41, quart paràgraf: 
 “... hem passat d’una aportació del 0,45% del pressupost,  al 0,7%.” 
 
 - Pàgina 42, cinquè paràgraf: 
 “El pressupost, continua el senyor Cortada, és un punt de sortida 
perquè cada departament pugui treballar. És més important en la seva opinió 
la discusió de la liquidació dels pressupostos, ja que  així es veuria ........”. 
 
 - Pàgina 46,  se suprimeix el primer paràgraf. 
 
 
 
 
 2.- Ratificar la resolució de la Presidència núm. 15/99, de data 
21 de gener de 1999, de l’aplicació de l’increment de l’1,8% previst per la 
Llei de Pressupostos Generals de l’Estat, sobre les retribucions del 
personal laboral de l’Institut Municipal d’Educació, per a l’exercici 1999. 
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 Es llegeix la resolució de la Presidència, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'informe emes pel Departament d'Organització i Recursos 
Humans, referent a l'aplicació de l'increment retributiu al laboral d'aquest 
Institut, per a l'exercici 1999. 
 
 Atès el que preveu el Capítol segon de l'acord subscrit amb la 
representació del personal pel període 1997-1999, aprovat pel Ple Municipal de 
data 19 de desembre de 1996. 
 
 Atès el que preveu l'article 20 de la Llei 49/1998, de 30 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l'Estat per  a l'exercici 1999. 
 
 Atès el que preveu l'apartat quart de l'article 17 de les Bases 
d'Execució del Pressupost de 1999.  
 
 Aquesta Presidència, fent ús de les atribucions que li confereix 
l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i els Estatuts de l’Institut 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.- Donar compliment al que preveu l'article 20 de la Llei 
49/1998, de 30 de desembre, referent a l'aplicació de l'increment de l’1,8% 
sobre les retribucions establertes al personal laboral  per a l'exercici 1998, 
sotmès a l’esmentat acord, referides al lloc de treball, antiguitat, incentius de 
productivitat, inclosa la paga de març i complements específics per delegació 
de funcions, a partir de la nòmina del mes de gener de 1999. 
 
 Segon.- Aprovar la revisió de les Taules retributives del personal 
laboral per a l'exercici 1999, en virtut del que s'estableix en el punt anterior, 
les quals restaran fixades en la forma que consta en el document adjunt núm. 
1., que forma part integrant de la present resolució. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació. 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació la resolució, i és ratificada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 3.- Ratificar els decrets i resolucions de l'Alcaldia que a 
continuació es relacionen. 
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 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació, 
es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l'Alcaldia, com a conse-
qüència de la seva urgència, el text literal dels quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 5.806/98, de data 28 de desembre 
 
 "Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament 
administratiu a temps parcial durant el primer semestre de 1999, per poder 
garantir les diferents mancances que l’Organització Municipal precisarà cobrir 
durant aquest període per acumulació de tasques. 
 
 Atès el contingut de l’informe emes a l’efecte pel Departament 
d’Organització i Recursos Humans, en relació a aquesta necessitat. 
 
 Atès el que preveuen entre altres els articles 12 i 15 de l’Estatut del 
Treballadors, l’article 3 del Reial Decret 2546/94, els articles 18 i ss. del Reial 
Decret 2317/93, i els articles 16 i 20 del Reglament del Personal al Servei de 
les Entitats Locals, referents a la possibilitat de contractar personal temporal a 
temps parcial. 
 
 Atès, així mateix el que disposa l’article 94 3 del Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals, en relació a la possibilitat de 
contractar personal sense observar el tràmit de la convocatòria pública, en cas 
d’urgència. 
 
 Atès que aquesta necessitat se ha produït de forma sobrevinguda i 
es precisa cobrir immediatament, per un període màxim de sis mesos, per 
poder garantir el recolzament dels serveis, i que una demora en la contractació 
no cobriria l’objectiu que provoca la proposta de contractació. 
 
 Atès que la senyora Purificación Suárez Ruiz, ha prestat serveis en 
aquest Ajuntament a través de un Pla d’Ocupació, a plena satisfacció 
d’aquesta Organització, i reuneix el perfil i condicions laborals per poder 
atendre amb diligència aquesta activitat temporal, com Auxiliar Administratiu 
de recolzament temporal dels serveis. 
 
 Atès que hi ha partida pressupostària i consignació suficient per 
poder atendre el cost d’aquesta contractació, en la partida corresponent a 
personal eventual de Règim Interior. 
 
 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l’Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny 

 
HA  RESOLT 
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 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar a una auxiliar 
administratiu a temps parcial per poder atendre l’acumulació de tasques en 
els serveis administratius, donant el recolzament que es precisa durant el 
propers sis mesos. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no permanent 
i a temps parcial de la senyora Purificación Suàrez Ruiz, en qualitat d’Auxiliar 
Administratiu, amb efectes 1 de gener de 1999 i per un període màxim de sis 
mesos, i una dedicació setmanal de 25 hores, per atendre durant l’esmentat 
període de relació l’acumulació de tasques administratives que l’organització 
precisa atendre. 
 
 Tercer.- Establir a l’esmentat empleada les retribucions 
proporcionals que li corresponguin, d’acord amb les taules salarials vigents en 
aquest Ajuntament pel personal laboral. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present Resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació. 
 
 Cinquè.- Publicar la present designació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 234/99, de data 21 de gener 
 
 "Vist l'informe emès pel Departament d'Organització i Recursos 
Humans, referent a l'aplicació de l'increment retributiu al personal funcionari, 
laboral i eventual  d'aquest Ajuntament, per a l'exercici 1999. 
 
 Atès el que preveu el Capítol segon de l'acord subscrit amb la 
representació del personal pel període 1997-1999, aprovat pel Ple Municipal de 
data 19 de desembre de 1996. 
 
 Atès el que preveu l'article 20 de la Llei 49/1998, de 30 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l'Estat per  a l'exercici 1999. 
 
 Atès el que preveu l'apartat quart de l'article 17 de les Bases 
d'Execució del Pressupost de 1999. 
 
 Aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l’Alcaldia 3336/95, de 17 de 
juny 
 



7 

HA  RESOLT 
 

 Primer.- Donar compliment al que preveu l'article 20 de la Llei 
49/1998, de 30 de desembre, referent a l'aplicació de l'increment de l’1,8% 
sobre les retribucions establertes al personal funcionari, laboral i eventual  per 
a l'exercici 1999, referides al lloc de treball, antiguitat, incentius de 
productivitat, inclosa la paga de març i complements específics per delegació 
de funcions, a partir de la nòmina del mes de gener de 1999. 
 
 Segon.- Aprovar la revisió de les Taules retributives del personal 
laboral per a l'exercici 1999, en virtut del que s'estableix en el punt anterior, 
les quals restaran fixades en la forma que consta en el document adjunt 
número 1, que forma part integrant de la present resolució. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal, en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 202/99, de data 19 de gener 
 
 "Vist l’acord del Ple Municipal d’aquest Ajuntament de data 17 de 
juliol de 1995 que  va establir  determinades retribucions i indemnitzacions als 
membres del consistori, en virtut del que disposa l’article 75 de la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, en concordança amb 
l’article 151 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i Règim Local de 
Catalunya, i amb l’article 13 del Reglament d’Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Decret 2568/1986, de 18 de 
novembre. 
 
 Atès que les esmentades retribucions i indemnitzacions varen ser 
incrementades  per la Resolució d’aquesta Alcaldia número 1321/98, de 20 de 
març, ratificada pel Ple Municipal en la seva sessió de data 30 d’abril de 1998, 
en virtut del que va establir la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat per 
l’exercici 1998 i els propis Pressupostos de l’Ajuntament aprovats. 
 
 Atès que  els articles 20 i ss. de la Llei 49/1998, de 30 de desembre, 
de Pressupostos Generals de l’Estat per l’exercici 1999, estableixen un 
increment del  1,8 % en les retribucions establertes per el sector públic, 
previst en el contingut del  Pressupost d’aquest Ajuntament aprovat per aquest 
mateix exercici. 
  
 Aquesta Alcaldia-Presidència, fent ús de les atribucions que li 
confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril  
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HA RESOLT 

 
 Primer.- Actualitzar per l’exercici 1999, les retribucions  anyals dels 
membres de la Corporació que desenvolupen les seves funcions en règim de 
dedicació exclusiva, per aplicació de l’increment del 1,8 % que estableix la Llei 
de Pressupostos Generals de l’Estat per aquest exercici; restant fixades en les 
quanties anyals que s’indiquen i que seran percebudes en la forma que consta 
a l’acord del Ple Municipal de data  17 de juliol de 1995: 
 
 
Sr. Vicenç Badenes Teixidó 
Tinent d’Alcalde de Cultura, 
Comunicacions, Relacions 
Ciutadanes i Esports  7.748.552 pessetes 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Tinent d’Alcalde de Règim 
Interior i Governació  7.748.552 pessetes 
 
Sr. Ramon Salabert Parramón 
Tinent d’Alcalde de Planificació, 
Economia i Hisenda  7.748.552 pessetes 
 
Sr. José Luis Morlanes Galindo       
Regidor adjunt a l’Alcaldia  5.194.812 pessetes 
 
Sra. Judith Ibáñez Vives 
Regidora Delegada de Salut 
Pública, Serveis Socials 
i Dona   5.194.812 pessetes 
 
 
 Segon.- Actualitzar per a l’exercici 1999 les indemnitzacions 
mensuals establertes als membres de la Corporació, per aplicació de 
l’increment del 1,8 % que estableix la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat 
per aquest exercici;  en les quanties i conceptes que s’indiquen, a percebre en 
la forma que consta a l’acord del Ple Municipal de data 17 juliol de 1995. 
 
a) Per assistència als Plens i a les Comissions Informatives: 
 
Sr. Antonio Bouzo Varela 41.575 pessetes 
Sr. Ramon Blanco Lorenzo 41.575 pessetes 
Sr. Antonio Cortada Valls 41.575 pessetes 
Sra. Maria Isabel Espinosa Fernández 41.575 pessetes 
Sr. Sergi Fernández Mesa 41.575 pessetes 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 41.575 pessetes 
Sr. Juan Antonio García Díaz 41.575 pessetes 
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Sra. Cristina Gasull Martínez 41.575 pessetes 
Sr. Ciriaco Hidalgo Salgado 41.575 pessetes 
Sr. Miguel López Sánchez 41.575 pessetes 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 41.575 pessetes 
Sr. Antonio Martínez Flor 41.575 pessetes 
Sr. Frederic Prieto Caballé 41.575 pessetes 
Sra. Gloria Recio Díaz 41.575 pessetes 
Sr. Ignasi Riera Gassiot 41.575 pessetes 
Sra. Carmen Romero López 41.575 pessetes 
Sr. Cándido Amador Rosas Outes 41.575 pessetes 
Sr. Francisco Sánchez Granada 41.575 pessetes 
Sr. Gabriel Serrano Sánchez 41.575 pessetes 
 
b) Per assistència a les Juntes de Portaveus 
 
Sra.Carmen Romero López 114.332 pessetes 
Sr. Amador Rosas Outes 114.332 pessetes 
Sr. Antonio Cortada Valls 114.332 pessetes 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 114.332 pessetes 
 
c) Per assistència a les reunions i desenvolupament del càrrec de Regidors de 

Districte 
 
Sr. Perfecto Madrid Olmos  62.363 pessetes 
Sr. Antonio Bouzo Varela  62.363 pessetes 
 
d) Per assistència a les reunions i desenvolupament de les delegacions 

establertes per l’Alcaldia en règim de Regidor adjunt: 
 
Sr. Juan A. García Díaz 114.332 pessetes 
 
e) Per assistència a les sessions de la Comissió de Govern, desenvolupament 

de les delegacions generals establertes per l’Alcaldia, i assistència a les 
sessions del Comitè Assessor de l’Alcaldia i del Consell de Direcció de les 
Empreses Municipals: 

 
Sr. Antonio Martínez Flor 228.663 pessetes 
 
f) Per assistència a les sessions de la Comissió de Govern, i desenvolupament 

de les delegacions generals establertes per l’Alcaldia 
 
Sra. Cristina Gasull Martínez 145.513 pessetes 
Sr. Ciriaco Hidalgo Salgado 145.513 pessetes 
Sra.Gloria Recio Díaz 145.513 pessetes 
 
g) Per assistència a les reunions, desenvolupament del càrrec de Regidor de 

Districte i les delegacions establertes per l’Alcaldia en règim de Regidor 
adjunt: 
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Sr. Sergi Fernández Mesa 83.150 pessetes 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 - Decret núm. 318/99, de data 22 de gener 
 
 "Vistos els acords adoptats en relació a les actes dels Tribunals que 
han jutjat els concursos-oposicions referents a l’Oferta Pública d’Ocupació de 
1998, corresponents als torns de promoció interna, inclosos en el programa 
d’establiment d’una nova estructura professional en el Capítol 7è de l’acord de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms del període 1997-1999. 
 
 Atès que com a conseqüència d’aquestes resolucions cal adoptar 
altres acords  per adequar la plantilla de personal a la relació de llocs de 
treball, així com a l’establiment de les noves retribucions que en resultin 
d’acord amb el que preveu la Normativa de Retribucions i l’acord de condicions 
de treball abans esmentat. 
 
 Atès el contingut de l’informe emes a l’efecte pel Departament 
d’Organització i Recursos Humans. 
 
 Aquesta Tinència d’Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret de l’Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny 
 

HA  RESOLT 
 
 Primer.-  Crear  amb efectes 1 de gener de 1999 els llocs de treball 
que tot seguit s’indicaran, amb la seva corresponent valoració provisional, 
perquè siguin ocupats pels funcionaris/àries de carrera que ocupen les noves 
places que així mateix s’especifiquen: 
 
 
Denominació  Valoració    Departament Funcionari  
del lloc Plaça   del lloc    
 
     
Administratiu I 158 Guàrdia Urbana Leonor Cornejo Franco
  
Administratiu I 158 Secretaria General Silvia Sola Perea  
Administratiu I 158 Urbanisme i Obres Anna Gerez García  
Administratiu I 158 Organització i Recursos Humans M. Dolores Millán Fernández
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Administratiu I 158  Premsa i Comunicació Carme Muxí Cortadellas
  
Administratiu I 158 Cultura, Esports, Joven. i Rel. Ciut. Sandra Vizcaino Carrasquero
  
Administratiu I 158 Alcaldia Josefa González González
  
Administratiu I 158  I.M.E. M. Mar Castillo Peinado
  
Administratiu II 164 Recaptació Assumpta Llobera Rigol
  
Administratiu II 164 Urbanisme i Obres Adoración Justicia García
  
 
 
 Segon.-  Adequar amb efectes 1 de gener de 1999 les retribucions 
bàsiques i complements específics dels següents llocs de treball al nou grup de 
la plaça i valoració establerta: 
 
 
Denominació           Valoració  Departament Funcionari/nària   
del lloc Plaça     del lloc   
 
 
Educadora Infantil 
Tècnic Auxiliar 164 I.M.E. Silvia Agustí Marsal 
          Irene Allué Huerta 
   Esther Coma Viñas 
   Dolores Gallego Rodríguez 
   Núria Irles Vaghi 
   María Quesada Martos 
   Flor Riquelme Jiménez 
   Erundina Suárez Fernández 
   Cecilia Tejero Castellano 
   Carmen Vendrell Estruch 
  
Auxiliar de Biblioteca 
Tècnic Auxiliar 164 Cultura Mercedes García Batista 
   Margarita Grancelli Cabeza 
  
Tècnic Auxiliar 
Cap Departament  
Administratiu 
Tècnic de Gestió  
Pública 244 I.M.E. Francisco J. Rodríguez Juan
  
 
 
 
 Tercer.- Adequar amb efectes 1 de gener de 1999 les retribucions 
bàsiques,  complements específics i de destinació dels següents llocs de 
treball: 
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Denominació del lloc     Valoració                Departament                  Funcionari/ària 
Plaça                             del lloc 
C.Destí actual                                Nou 
 
 
Inspector de Serveis 162 Manteniment i  José García Martínez 
Tècnic Auxiliar                                           Serveis  Elias Pablos Sánchez 
16                    14  Manuel Salinas Garre 
   Francisco Sánchez García 
   Jorge Vidal Sanmartí
  
Cap d’Unitat 191 Manteniment i 
Administrativa  Serveis Vicenta Arnal Benet 
Tècnic de Gestió  Arxiu Felisa Barcenilla Díez 
Pública  C.J.E. i R.C.  Rosario Campos Felguera 
18                    16 Fiscalització M.AntoniaDieguez 
Algarra 
  Compres Joan Grau Gracia 
  Activitats Glòria Gustems Guitart 
  Urbanisme i O. Lídia Hill Peñarrocha 
  Tresoreria Josep Martí Comes
  
 
 
 Quart.- Modificar les denominacions dels llocs de treball que més 
endavant s’indiquen, amb efectes 1 de gener de 1999, adequant les seves  
retribucions bàsiques, complements específics i de destinació. 
 
 
Denominació del lloc                Valoració Departament Funcionari/nària  
Plaça                                del lloc 
C. Destí  
Actual            Nou     
 
 
Tècnica del Gabinet de l’Alcaldia   191 G. Alcaldia Josefina Pla Sabaté 
Tècnica de Gestió Pública 
18                  16   
 
Tècnica de Secretaria General       191 S. General  Virgínia Sanahuja Salvador 
Tècnica de Gestió Pública 
18     16 
 
Tècnic Dept., Administratiu          191 Guàrdia Urbana  Benigno Martínez Ojeda  
Tècnic de Gestió Pública 
18     16 
 
   
 Cinquè.-  Suprimir els llocs de treball que tot seguit es relacionen, 
com a conseqüència dels acords adoptats en els punts anteriors: 
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Denominació del lloc de treball Nombre Departament Valoració  
     
 
 
Aux. Administratiu de  
recolzament 1 Organització i RR.HH.  147  
Auxiliar Administratiu I 4 Secretaria General  153  
   Urbanisme i Serveis   
   Organització i RR.HH.   
   Premsa i Comunicació   
Auxiliar Administratiu II 3 Cultura, Joventut, Esports  
   i Relacions Ciutadanes  
   i Joventut  158  
   Gabinet Alcaldia   
   I.M.E.   
Auxiliar Administratiu III 2 Recaptació  164  
   Urbanisme i Obres   
 
 
 Sisè.- Incorporar les modificacions establertes en la present 
resolució en la proposta d’Organigrama Municipal i Catàleg de Llocs de Treball 
de l’exercici 1999. 
 
 Setè.- Aplicar el contingut de la present resolució en la nòmina del 
mes de gener de 1999. 
 
 Vuitè.- Donar compte del contingut de la present resolució  al Ple 
Municipal, en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE RÈGIM INTERIOR I 
GOVERNACIÓ 
 
 
 4.- Aprovació de la modificació de l’Organigrama Municipal per  
l’exercici 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
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 “Vista la proposta d'Organigrama funcional d'aquesta Corporació i 
dels seus Organismes Autònoms per a l'exercici 1.999 elaborada pel 
Departament d'Organització i Recursos Humans, en base a les necessitats 
organitzatives i els Acords Municipals adoptats en matèria de personal, en la 
que hi han diverses modificacions respecte a l'Organigrama vigent de 1998. 
 
 Atès que és voluntat d'aquesta Tinència d'Alcaldia de Règim Interior 
i Governació, el reflectir en l'Organigrama per l'exercici de 1.999 la 
configuració de les necessitats organitzatives de la Institució tal i com hauran 
de restar, un cop contemplades les esmentades modificacions. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació proposa al Ple Municipal l'adopció del següent 
 

ACORD 
 

 Únic.-  Aprovar l'Organigrama de funcionament d'aquesta 
Corporació i dels seus Organismes Autònoms per l'exercici 1.999, el qual 
s'adjunta al present acord.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.- Aprovació de la modificació de la Normativa de Retribucions. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’informe emés pel Departament d’Organització i Recursos 
Humans, relatiu a la necessitat d’adequar la vigent Normativa de Retribucions 
i de Provisió de Llocs de Treball d’aquest Ajuntament, aprovada pel Ple 
Municipal de data 30 de gener de 1997, al que estableix la Llei de 
Pressupostos Generals de l’Estat per a l’exercici 1999. 
 
 Atès el que preveu la disposició final de l’esmentada Normativa, i 
l’article 54 h del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent 
 

ACORD 
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 Primer.- Aprovar inicialment l’adequació de les quanties i fórmules 
que consten a la Normativa de Retribucions i de Provisió de Llocs de Treball 
d’aquest Ajuntament, aprovada pel Ple Municipal de data 30 de gener de 1997, 
i publicada en el Butlletí Oficial de la Província núm. 141 de data 13 de juny 
de 1997, que restaran fixades amb efectes 1 de gener de 1999, en la forma que 
tot seguit es transcriu : 
 
 a) Article 30.- Sobre la fórmula per determinar la retribució anyal 

per a cada lloc de treball. 
 

“RJN = 22.044 X VPT - 1.558.361” 
 

 b) Article 42.- Sobre la quantia anyal del complement específic-tram 
delegació. 

 En l’apartat primer : 
 “Secretaria o Intervenció 
 Organisme Autònom ................................ 1.312.168 ptes. 
 
         Tresoreria o Administrador  
         Organisme Autònom ............................... 1.165.781  ptes.” 
 
 En l’apartat tercer : 
 “.............   la quantia mensual de 93.726,- pessetes.” 
 
 L’article 44.- Sobre l’import del complement específic-tram 

nocturnitat. 
 
 “ La seva quantia referida a una anualitat íntegra s’estableix en 
207.706,- pessetes per a l'exercici de 1999.” 
 
 Article 46.- Sobre els imports del complement de productivitat. 
 
 “- En general .......................................... 139.057 ptes. 
 - Per als llocs de Conserges  
                  amb dedicació especial.......................... 362.689 ptes. 
 - Per als lloc d'agent de la 
   Guàrdia Urbana.................................... 318.083 ptes. 
 - Per als llocs de Caporals i  
       Sergents de la Guàrdia Urbana............. 421.188 ptes.  
 - Per al lloc de Conductor....................... 272.761 ptes. 
 - Per als llocs de Regent i Agutzil............ 340.917 ptes. 
 - Per als llocs d'Inspector  
                  de Serveis .............................................  412.989 ptes.” 
   
 Article 53.- Sobre l’import de les gratificacions. 
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GRUP                    TIPUS                   D’HORA                  EXTRAORDINÀRIA 
                                 I                             II                                   III 
 
A 1.972 2.761 3.253 
B 1.581 2.216 2.613 
C 1.344 1.884 2.221 
D 1.094 1.531 1.806 
E 1.013 1.417 1.672 
Caporals  
Guàrdia Urbana 1.219 1.709 2.012 
 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública i audiència als interessats 
les modificacions de la Normativa de Retribucions i de Provisió de Llocs de 
Treball a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent edicte en el Butlletí Oficial de la Província per un termini de 
trenta dies, transcorregut el qual sense que s’hagi presentat cap reclamació o 
suggeriment s’entendrà aprovada definitivament sense necessitat d’un nou 
acord. 
 
 Tercer.- Aprovada definitivament la modificació de l’esmentada 
Normativa, es publicarà el seu text en el Butlletí Oficial de la Província, essent 
vigent un cop transcorreguts 15 dies a partir de la seva total publicació.” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 6.- Aprovació del Catàleg de Llocs de Treball per l’exercici 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la necessitat de procedir a la revisió del Catàleg de Llocs de 
Treball del Personal funcionari, com a conseqüència d’adequar les retribucions 
de determinats llocs de treball a la nova estructura professional  acordada 
amb la representació del personal pel període comprés entre 1997 i 1999, i 
l’apartat 2 on. de l’article 20 de la Llei 49/1998 de 30 de desembre de 
Pressupostos Generals de l’Estat, que estableix el percentatge d’increment del 
personal de les Administracions Locals, en concordància amb el que preveu el 
Capítol II de l’acord amb el personal abans esmentat. 
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 Atès el que preveuen els articles 29 i ss. del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals,  l’article 165 del mateix cos legal i l’article 62 2 
de la Llei 8/1987,  de 15 d’abril,  Municipal i Règim Local de Catalunya, 
 
 El President de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, proposa al Ple Municipal l’adopció del següent  

 
ACORD 

 
 Únic.- Aprovar la revisió del Catàleg de Llocs de Treball del personal 
funcionari d’aquest Ajuntament, amb efectes 1 de gener de 1999,   el qual 
restarà aprovat en la forma que consta en el document ANNEX I que s’adjunta 
i el qual forma part integrant del present  acord, per les raons i aplicació de la 
normativa assenyalades en la part expositiva del present acord.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 7.- Rectificar l’annex I de l’acord plenari de data 26 de febrer de 
1998, mitjançant el qual es ratificaven les transmissions de la titularitat 
de diferents places d’aparcament situades al subsòl de la plaça de Galícia, 
i s’atorgaven els corresponents títols de concessió, per tal de subsanar 
diferents errors materials detectats al mateix, en relació a les places 
d’aparcament 365, 2, 195 i el traster número 12. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de data 26 de febrer de 1998, 
mitjançant el qual restaven assabentats de la data final d’obra de l’aparcament 
soterrani municipal situat a la plaça de Galícia, es recepcionaven 
difinitivament les esmentades obres i es van ratificar les transmissions de la 
titularitat concessional de diferents places d’aparcament i trasters efectuades 
per EMDUCSA a favor dels particulars que figuraven relacionats a l’Annex I de 
l’esmentat acord, atorgant en conseqüència els corresponents títols de 
concessió. 
 
 Atès que a l’esmentat Annex I s’han produït diferents errors en 
relació als titulars de places d’aparcament i trasters que tot seguit es 
relacionen: 
 
Nom i cognom titulars                          DNI                 Plaça d’aparcament
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Pascual Martínez, Juan José           1.469.227-X 
Pascual Martínez, Jesús                 19.021.174-T                   365 
 
Bertrán Prieto, José María              37.237.701-B   
Anguita Palacio, María                    26.146.155-P                   002 
 
Iglesias Carretero, Fernando           38.400.273-W                  012 (traster) 
 
Talens Ceballos, J.Antonio              46.553.336-W                  195 
 
 Atès que en relació a la plaça d’aparcament núm. 365 de la que són 
titulars Juan José Pascual Martínez i Jesús Pascual Martínez, l’error 
consisteix en que el DNI d’aquest últim és el 13.021.174-T i no el 19.021.174-
T com figura a l’annex I de l’esmentat acord de data 26 de febrer de 1998. 
 
 Atès que pel que fa referència a la plaça d’aparcament núm. 2 de la 
qual són titulars José María Bertrán  Prieto i María Anguita Palacio, el DNI de 
la senyora María Anguita no és el 26.146.155-P com figura a l’esmentat annex 
I sinó el 26.146.115-P. 
 
 Atès que en relació a la plaça d’aparcament núm. 195 a l’annex I de 
l’esmentat acord plenari de data 26 de febrer de 1998 per error no es va 
incloure un dels titulars de la mateixa, la senyora Rosa María Gómez Sánchez, 
amb DNI 76.241.841-S. 
 
 Atès que en relació al traster núm. 12 tambè s’ha produït una 
omisió en el sentit que no es va incloure a un dels cotitulars, la senyora María 
Inocencia García Fernández, amb DNI 37.281.116-W. 
 
 Per tot això esmentat procedeix rectificar l’acord plenari de data 26 
de febrer de 1998 pel que fa referència a les places d’aparcament núms. 365, 
2, 195 i el traster núm. 12, en el sentit de subsanar els errors esmentats 
anteriorment  i en conseqüència expedir als interessats els corresponents títols 
de concessió amb les dades correctes. 
 
 Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992 de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Administratiu 
Comú sobre la rectificació d’errors materials i els aritmètics. 
 
 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació, proposa a 
l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Rectificar el punt tercer i en conseqüència l’annex I de 
l’acord Plenari de data 26 de febrer de 1998 pel que fa referència a les places 
d’aparcament 365, 2, 195 i el traster núm. 12, en el sentit de subsanar en els 
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primers casos l’error als DNI i als altres incloure els cotitulars que per error es 
van ometre, tal com s’especifica a la part expositiva del present Acord, restant 
doncs redactat, pel que fa referència a aquests quatre casos, com segueix: 
 
 

 “Tercer.- Restar assabentats i ratificar les transmissions de la 
titularitat concessional de les places d’aparcament i trasters, 
situats a la plaça de Galícia, a favor dels particulars que figuren a 
l’annex I, efectuades per EMDUCSA, empresa pública 
concessionària inicial dels béns. 
 
Nom i cognom titulars                          DNI         Plaça  
  d’aparcament
  
 
Pascual Martínez, Juan José 1.469.227-X 
Pascual Martínez, Jesús 13.021.174-T 365 
 
Bertrán Prieto, José María  37.237.701-B   
Anguita Palacio, María  26.146.115-P    002 
 
Iglesias Carretero, Fernando            38.400.273-W 
García Fernández, Mª Inocencia 37.281.116-W  012 (traster) 
 
Talens Ceballos, J.Antonio               46.553.336-W 
Gómez Sánchez, Rosa María             76.241.841-S 195” 

 
 Segon.- Expedir nous títols de concessió a les persones relacionades 
al punt primer d’aquest acord, per les places d’aparcament i trasters dels 
quals són titulars i que al mateix s’indiquen. 
 
 Tercer.- Facultar al Tinent d’Alcalde de Règim Interior i Governació 
per a la signatura dels títols concessionals com a conseqüència dels acords 
que antecedeixen. 
 
 Quart.- Comunicar els presents acords als interessats, així com a 
l’Empresa Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà (EMDUCSA).” 
 
         
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 8.- Sol.licitar al Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya autorització per procedir a iniciar expedient de desafectació 
de part del Col.legi Torras i Bages. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la proposta del Departament d’Infrastructures Escolars per a 
procedir a la desafectació de 1.055 m2  del col.legi públic Torres i Bages com a 
bé de domini públic i qualificar-los com a bé patrimonial amb l’objectiu de 
poder convocar un concurs públic per adjudicar un dret d’arrendament , sobre 
aquest nou bé patrimonial resultant, per ubicar-hi una llar d’infants, donat 
que la ciutat de Cornellà es deficitària en el nombre de plaçes d’escoles 
infantils del primer cicle o llar d’infants i que en concret aquesta zona no 
compte ni amb terrenys ni amb locals que permetin la seva instal.lació de 
forma que compleixi les condicions exigides per la Llei Orgànica 1/1990 de 3 
d’octubre d’ordenació general del sistema educatiu i el seu desplegament legal 
vigent, considerant, doncs, aquest espai de l’Escola Torres i Bages adient per 
instal.lar una llar d’infants que pugui cobrir les necessitats exposades 
anteriorment. 
 
 Actualment l’edifici de l’escola Torres i Bages està desocupat, 
esperant que es facin les obres d’adequació a les exigències d’un Centre 
d’Educació Infantil  de segon cicle i Primària  segons la LOGSE i s’eliminen les 
barreres arquitectòniques que té programades el Departament d’Ensenyament  
de la Generalitat de Catalunya i segons informe del  Cap del Departament 
d’Infrastructures Escolars aquest edifici disposa d’espai suficient per poder 
ubicar una llar d’infants completa i un CEIP, tal i com figura  als plànols  que 
s’adjunten com annex a aquest acord, de forma que és compatible l’ús que la 
Generalitat té programat per aquest centre i la proposta de l’Ajuntament. 
 
 Atès que de conformitat al que disposa l’article 3 del Decret 
212/1994 de 26 de juliol els Ajuntament han de sol.licitar autorització del 
Departament d’Ensenyament per a procedir a la desafectació dels edificis de 
titularidad municipal destinats  a centres docents o serveis educatius. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació 
proposa al ple l’adopció dels següents 
  

 ACORDS 
 
 Primer.- Sol.licitar del Departament d’Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya, autorització per a procedir a la desafectació de 
1.055 m2 del col.legi públic Torres i Bages dels quals 502 m2 corresponen a 
l’edificació en planta baixa i 553 m2 corresponen a pati, de conformitat al que 
s’indica als plànols  que s’adjunten com annexos a aquest acord, amb la 



21 

finalitat d’ubicar a aquestes instal.lacions una llar d’infants necessària per la 
ciutat. 
  
 Segon.- Comunicar aquest acord al Departament d’Ensenyament de 
la Generalitat de Catalunya i al Departament d’Infrastructures Escolars.” 
   
      
 En primer lloc pren la paraula la Regidora-Delegada de l'Àrea 
d'Ensenyament, senyora Cristina Gasull Martínez, per informar de les raons 
per les quals es demana aquesta desafectació, explicant que,  bàsicament és 
per a donar uns altres serveis a la ciutat, ja que cada cop hi ha menys nens 
per a escolaritzar entre 3 i 12 anys i aquest edifici és massa gran. 
 
 A continuació el senyor Alcalde manifesta que hi ha una Escola 
Bressol privada a la Carretera d'Esplugues que funciona força bé, però que si 
es procedeix a l'eixamplament d'aquest vial, per fer-hi passar el metro del 
Baix, haurà de marxar d'allà i es podria traslladar aquest servei al col.legi, ja 
que no es pot reduir l'oferta escolar de 0 a 3 anys. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per preguntar si es donaria el mateix cas amb, 
l'Escola Edelweis, que està concertada amb l'Ajuntament, contestant al 
respecte el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, que s'estudiarà el tema i, si 
cal, es formalitzaria un Conveni on s'assenyalin les contraprestacions. 
 
 Després d'això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 9.- Declarar desert el concurs per a l’adjudicació del contracte 
d’obres d’execució del projecte de rehabilitació de l’edifici taller 
ocupacional “Can Cors”. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació, mitjançant concurs, de 
les obres de rehabilitació de l’edifici taller ocupacional Can Cors, segons acord 
del Ple de 29 d’octubre de 1998. 
 
 Atès que durant el període de presentació d’ofertes es varen 
presentar les empreses Construcciones y Mantenimiento G2, Societat Anònima 
i Preufet, Societat Anònima, sobrepasant l’oferta econòmica presentada per 
ambdues empreses el tipus de licitació fixat al plec de condicions aprovat per 
l’Ajuntament per regir aquest concurs, per la qual cosa no van ser acceptades. 
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 Aquesta Comissió de Règim Interior i Governació proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Declarar desert el concurs convocat segons acord del Ple 
de l’Ajuntament de data 29 d’octubre de 1998, per adjudicar el contracte de les 
obres de rehabilitació de l’edifici taller ocupacional Can Cors. 
 
 Segon.- Retornar les garanties provisionals ingressades a la 
Tresoreria Municipal, per un import de 679.124.- pessetes a les següents 
empreses: 
 
 Construcciones y Mantenimiento G2, Societat Anònima. 
 Preufet, Societat Anònima. 
 
 Tercer.- Comunicar els presents acords a les empreses participants 
al concurs, al departament d’Urbanisme i a la Intervenció Municipal.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, se sotmet a votació el dictamen, i 
és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 10.- Declarar desert el concurs per adjudicar un dret 
d’arrendament sobre la primera planta del mercat del centre per destinar-
la a la venda de productes de consum quotidià, exclosa l’alimentació 
perible. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior i 
Governació, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l'expedient instruït per a la contractació, mitjançant concurs , 
per adjudicar un dret d’arrendament sobre la primera planta del Mercat del 
Centre per a destinar-la a la venda de productes de consum quotidià, exclosa 
l’alimentació perible , segons acord del ple de data 14 d’octubre de 1998. 
 
 Atès que durant el període de presentació d'ofertes  no va  
presentar-se cap Empresa  per a prendre part a l’esmentat concurs. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al ple l’adopció dels següents  
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ACORDS 
 

 Primer.- Declarar desert el concurs convocat segons acord del ple 
de data 29 d’octubre de 1998,  per adjudicar un dret d’arrendament sobre la 
primera planta del Mercat del Centre per destinar-la a la venda de productes 
de consum quotidià, exclosa l’alimentació perible. 
 
 Segon.-  Notificar el present acord al Departament d’Activitats i la 
Intervenció Municipal.”  
 
 
 Després d'una detallada explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, pren la paraula el Regidor del 
Grup Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que 
amb la necessitat que tenen algunes associacions de disposar de locals, es 
podria oferir aquesta planta del Mercat per a aquests serveis, per fer un hotel 
d'entitats, en comptes de llogar-lo, contestant al respecte el senyor Balmón 
Arévalo, que en el seu moment, els usuaris, que van finançar el projecte, van 
reclamar que hi hagués en aquesta planta algun element dinamitzador del 
Mercat, assenyalant que no es fa amb ànim de treure un rendiment econòmic, 
sinó perquè tingui un ús potenciador del mercat, ja que és un espai reclamat 
pels venedors que, al cap i a la fi, han contribuït en el seu desenvolupament. A 
més, aquest tema es va discutir fa temps, i es va dir que no era adequat 
deixar-ho. Primer és el Mercat, i si no sortís bé, ja es veuria que es fa. 
         
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 11.- Aprovació provisional de la modificació d’Ordenances 
Fiscals, derivada de l’entrada en vigor de la Llei 50/98, de 30 de 
desembre, de Medidas Fiscales, Administrativas y del Orden Social. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vista la Llei 50/1988, de 30 de desembre de mesures fiscals, 
administratives i de l'ordre social que estableix determinades reformes en 
l'àmbit tributari. 
  
 Atès que aquest Ajuntament creu convenient introduir diverses 
modificacions en les Ordenances:  General de gestió, recaptació i inspecció; 
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Fiscals i de Preus Públics per al present exercici de 1999, per tal d’adequar-les  
a la normativa vigent, així com per a regular l'atorgament de bonificacions en 
els Impostos sobre activitats econòmiques, increment de valor dels terrenys de 
naturalesa urbana i construccions, instal.lacions i obres. 
 
 Atès el que disposa l'article 162.2 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, 
municipal i de règim local de Catalunya, en concordança amb el 49 de la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les bases de règim local, referent al 
procediment a seguir en l'aprovació de les Ordenances, així com l'article 17 de 
l'esmentada Llei 39/1988, reguladora de les Hisendes Locals, també sobre el 
procediment en les Ordenances Fiscals.   
 
 Vistos els informes emesos per la Secretària General i l'Interventor, 
de conformitat amb el que assenyala l'article 163 de la indicada Llei 8/1987, 
en relació a l'article 54 del Reial Decret Legislatiu 781/1986, de 18 d'abril, pel 
qual s'aprova el text refós de les disposicions legals vigents en matèria del 
Règim Local. 
 
 Per tot això, com a President de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, proposo al Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació de les Ordenances: 
General de gestió, recaptació i inspecció i Fiscals, que tot seguit es detallen, 
que han de regir en el present exercici de 1999, de conformitat amb l'annex 
núm. 1 del present acord: 
 
 
 
Número   Concepte 
 

2 Impost sobre activitats econòmiques 
3        Impost sobre vehicles de tracció mecànica 
4        Impost sobre l'increment de valor dels terrenys de naturalesa  
 urbana 
5        Impost sobre construccions, instal.lacions i obres          
9        Taxa  per  llicència d' obertura d' establiments i serveis  
 complementaris 

 
 Segon.- Aprovar provisionalment la modificació de l'Ordenança 
reguladora dels Preus Públics per al present exercici de 1999, segons l'annex 
núm. 2 d'aquest acord. 
 
 Tercer.- Exposar els acords precedents al Tauló d'Anuncis d'aquest 
Ajuntament, durant trenta dies, comptats a partir de l'endemà de la publicació 
del corresponent anunci en el Butlletí Oficial de la Província i en un Diari de 
gran difusió de la província, 
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 Quart.- Disposar que, en el supòsit que no es presenti cap recla-
mació en l'esmentat termini d'exposició pública, els acords adoptats 
d'aprovació provisional s'entenguin com a definitius, sense necessitat d'acord 
plenari. 
 
 Cinquè.- Disposar, així mateix, que els acords definitius, incloent 
els provisionals, elevats automàticament a aquesta categoria i el text íntegre de 
les modificacions es publiquin en el Butlletí Oficial de la Província i que 
posteriorment entrin en vigor el dia 1 d'abril. 
 
 Dins d'aquest termini els interessats podran examinar l'expedient i 
presentar les reclamacions i suggeriments que estimin oportuns.” 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per explicar el perquè, a rel d'aquesta llei, es modifiquen 
determinades Ordenances, com són l'Impost sobre Vehicles de Tracció 
Mecànica, Impost sobre Activitats Econòmiques, Impost sobre l'Increment del 
Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana, l'Impost sobre Construccions i 
Instal.lacions d'Obres, i la Taxa sobre Llicència d'Obertura d'Establiments. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per  preguntar quines empreses es beneficien 
del 50% de l'IAE, contestant al respecte el senyor Salabert que aquelles 
empreses fins a 20 treballadors. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que observa que es modifica 
l'Impost sobre l'Increment del Valor dels Terrenys de Naturalesa Urbana pel 
que fa als majors de 60 anys, la qual cosa li sembla bé, ja que pensava 
presentar una moció per demanar-ho. Per altra banda, en relació amb les 
altres modificacions, el Sr. Rosas manifesta que no sap si les altres millores 
tenen incidència en el pressupost, ja que si hagués un estudi sobre el tema es 
podria parlar amb millor coneixement, però que, s’hauria de preveure també 
de bonificació pels descendents, i adoptats menors de 21 anys, que siguin 
incapacitats,  contestant al respecte el senyor Salabert Parramón, que sí que 
se'ls té en compte, que hi ha un article que ho diu, i que si no consta en la 
documentació lliurada és que és un error i que es corregirà. En relació amb 
això intervé la senyora Secretària, Carmen Alonso Higuera, per manifestar  
que en el primer esborrany que es va fer si estava recollit aquest sector. 
 
 Continua amb la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que si es recull, està bé, ja que és 
molt important, preguntant a continuació en quina situació queden les dones 
menors de 60 anys que només tenen la pensió de viduïtat, perquè pensa que 
s'hauria d'estudiar la situació d'aquest col.lectiu que, per desgràcia, cada cop 
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és més gran, així com el cas en què sigui un dels cònjuges incapacitat i menor 
de 60 anys. Si això es controlés d'una altra manera, potser no prescriurien 
tantes liquidacions, ja que són bastants el casos en què es deixen passar els 5 
anys. 
 
 A continuació pren la paraula el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per manifestar que en la Comissió Informativa ja es va 
tractar força aquest tema,  i s'ha fet un gran esforç per poder passar aquestes 
modificacions a aquest Ple, ja que s'acaba el termini aviat. Malgrat tot, aquests 
temes s'estudiaran al llarg de l'any per poder-ho aplicar, si cal, en les pròximes 
ordenances, ja que parlem d'un col.lectiu important, amb un règim d'ingressos 
baixos, als que se'ls pot prestar un bon ajut, però és millor adoptar ara 
aquestes mesures, que no tenen un gran impacte i estudiar les altres pel 
pròxim exercici, amb més criteri, ja que com ha dit, no hi ha prou temps. 
 
 Tot seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per incidir en la problemàtica dels cònjugues menors de 
60 anys incapacitats, i el senyor Salabert insisteix en què ja estan recollits al 
texte. 
 
 Pel que fa  a les empreses de caire familiar, continua manifestant el 
senyor Rosas Outes, no s'aplica el 50% de la bonificació en la plus vàlua, i 
s'hauria de prendre en consideració, ja que si es dóna el canvi de nom per 
continuïtat, amb tants impostos potser hauran d'anar tancant aquest tipus 
d'empreses, contestant al respecte el President-Delegat de la Comissió 
Informativa de l'Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramón, que la Llei d'acompanyament no ho recull. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar, a rel de l'última intervenció del senyor Rosas, que no coneix 
cap cas d'empresa familiar que hagi hagut de tancar per no poder pagar els 
impostos. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per demanar que es reculli per aquest 
exercici la bonificació per a les dones menors de 60 anys, a la vegada que insta 
a fer un bon estudi sobre aquests temes, manifestant el senyor Salabert 
Parramón que es té la intenció de fer aquest estudi i que una de les idees és 
fer-lo en raó a l'edat i a les possibilitats econòmiques. 
 
 Després d’això se sotmet a votació el dictamen, i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb l’abstenció dels Regidors del Grup 
Municipal del PP, senyors Amador Rosas Outes, Mª Isabel Espinosa Fernández 
i Francisco Sánchez Granada.  
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 12.- Aprovació de la modificació d’errors materials del 
pressupost per a 1999. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en la seva sessió de 
data 22/12/1998, d’aprovació inicial del Pressupost General per a 1999. 
 
 Atès que s’han observat diversos errors materials en els fulls que 
formen el pressupost de l’Ajuntament desglossat que s’uneix a l’acord, en un 
full del Pla d’inversions, així com en diversos fulls del detall de les polítiques 
de despesa i dels programes pressupostaris que també s’inclou a l’expedient, 
consistents tots ells en la inclusió d’uns fulls amb dades incorrectes en lloc 
dels fulls amb les dades correctes, sense que resultin modificats els resums 
per capítols, articles, conceptes, grups de funcions, funcions i subfuncions. 
 
 De conformitat amb allò que disposa l’article 105 de la Llei 
30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les Administracions 
Públiques i del Procediment Administratiu Comú, el sotasignant proposa al Ple 
de l’Ajuntament l’adopció dels següent 
 

ACORD 
 

 Únic.- Subsanar els errors materials continguts a l’expedient 
d’aprovació inicial del Pressupost General per a 1999, aprovat pel Ple d’aquest 
Ajuntament en data 22/12/1998, consistents en: 
 
 

a) Substituir els fulls numerats amb els números 53, 54, 57, 60, 74 
i 76 del Pressupost desglossat de l’Ajuntament. 

 
b) Substituir els fulls numerats amb els números 90, 91,92, 93 i 95  

del detall de polítiques de despesa. 
 
c) Substituir els fulls numerats amb els números 199, 213, 225, 

226, 230 i 238, del detall de programes de despesa. 
 
d) Substituir el full numerat amb el número  2 del Pla d’Inversions.” 

 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
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 En aquest moment s'absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Juan Antonio García Díaz   
 
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES, 
MANTENIMENT I SERVEIS 
 
 
 13.- Suspendre l’aprovació inicial de la modificació puntual del 
Pla especial Almeda, a l’àmbit de la Unitat d’Actuació 1, fins que pels seus 
promotors es subsanin les deficiències assenyalades a l’Informe del Cap 
del Departament Tècnic de data 4/1/99. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 “Vist l’expedient de Modificació Puntual del Pla Especial d’Ordenació 
Urbana “Sector Almeda” de Cornellà de Llobregat a l’unitat d’actuació U.A.1. 
 
 Vista la documentació visada presentada pel senyor Jaume Ponsico 
Clop al Registre General d’aquest Ajuntament número 37288 de data 23 de 
desembre de 1998, requerida segons ofici remès per l’Ajuntament en data 4 de 
novembre de 1998. 
 
 
 
 Vist l’informe emès per la Cap del Departament Tècnic de 
Urbanisme i Obres de data 4 de gener de 1999 el qual posa de manifest el 
següent: 
 
 
 “ Revisats els projectes presentats en el Registre General d’Aquest 

Ajuntament número 37288 de data 23 de desembre de 1998 es fa 
constar, que l’edificabilitat de cadascuna de les unitat d’actuació 
han de coincidir amb les aprovades pel conveni  de data 16 de juny 
de 1998 , signat d’una part per l’Alcalde-President d’aquest 
municipi i d’altra part, el senyor Jaume Ponsico Clop.” 

 
 
 Vist l’informe de la Cap del Departament Administratiu  
d’Urbanisme i Obres de data 18 de gener de 1998 inclòs a l’expedient. 
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 Vistos els articles 78 i següents, 168, 60, 64 i 65 del Decret 
Legislatiu 1/90 de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels textos legals a 
Catalunya en matèria Urbanística, la Comissió Informativa d’Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis proposa a l’Ajuntament Ple els següents 
 
     ACORDS 
 
 Primer.- Suspendre la tramitació  de la Modificació Puntual del Pla 
Especial d’Ordenació Urbana “Sector Almeda” de Cornellà de Llobregat a 
l’Unitat d’Actuació U.A.1., fins que es subsanin les deficiències assenyalades a 
l’Informe de la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme i Obres de data 4 de 
gener de 1999 . 
 
 Segon.- Advertir al senyor Jaume Ponsico Clop que de conformitat a 
l’article 60.2 del Decret Legislatiu 1/90 de 12 de juliol, pel qual s’aprova la 
refosa dels textos legals a Catalunya en matèria Urbanística,  si 
transcorreguessin tres mesos des de la devolució del present projecte, aquest 
no fos retornat degudament subsanat, s’entendrà caducat l’expedient als 
efectes administratius, sens perjudici d’una posterior incoació. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al senyor Jaume Ponsico Clop 
conjuntament amb els projectes tècnics de l’expedient de Planejament número 
16/98 pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 Després d'una breu explicació del contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Àrea d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 14.- Moció del Grup Mixt, referent a l’arbratge i zones 
enjardinades de la ciutat. 
 
 Es llegeix la Moció del  Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
 
 
 “Antecedents 
 
 1r. És habitual, sobretot en els darrers temps, que moltes obres 
d’urbanització de la ciutat, suposin l’eliminació dels arbres i arbusts que ja 
existien, per a, en el millor dels casos, substituir-los per gespa i plançons nous 
que necessiten uns anys per arribar al seu desenvolupament ple. 
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 2n. En aquesta època de l’any podem comprovar com la gran 
majoria d’arbres que hi ha a Cornellà estan desproveïts de fulles, la qual cosa 
comporta  tres efectes negatius: 
  
 a) Manca de funció fotosintètica, de vital importància en la 

purificació de l’aire que respirem i del clima. 
 b)  Embruten la ciutat, i 
 c)  Fa lleig el paisatge, a la qual cosa s’hauria d’afegir la despesa que 

comporta la costum (que no la necessitat) d’esporgar-los fins 
extrems d’autèntica mutilació. 

 
 Atès que aquests fets venen induïts per: 
 
 a) La concepció errònia de considerar que per regenerar un espai 

verd, només es pot fer bé destruint lo existent i fent-lo de forma 
diferent i nova. 

 b) Perquè s’ignora o, el que és pitjor, no importa la funció que fan 
els arbres i les plantes verdes en la salut ambiental d’una ciutat 
com  Cornellà, a on patim una intensa circulació motoritzada i, 
com a conseqüència, una enorme emissió de gasos nocius per a 
la salut i per al canvi climàtic, i 

 c) Per la manca d’una informació i educació ciutadana sobre lo 
abans esmentat, conduent, moltes vegades, a què els veïns 
reclamin l’eliminació d’uns arbres perquè els hi tapen la visió del 
carrer, creient que tenen dret a decidir sobre quelcom que 
pertany al conjunt de la ciutat. 

 
 PROPOSO: 
 
 . Que li donem categoria de patrimoni públic i de bé general a tots 
els arbres i zones verdes o enjardinades de la ciutat de Cornellà. 
 
 . Que abans de talar o arrencar un arbre (excepte en els casos de 
perill públic o de malaltia que així ho recomani) o desmuntar un espai que 
contingui vegetació, es discuteixi en els òrgans corresponents (Comissió 
Informativa d’Urbanisme, Obres i Manteniment o el Consell Municipal de M.A.) 
la conveniència o no d’eliminar-los, estudiant les alternatives, si, realment, és 
necessari intervenir, ja sigui a petició dels veïns o per iniciativa municipal. 
 
 . Que d’una vegada per totes, s’acabi amb la plantació d’arbres de 
fulla caduca i de dimensions inadequades per al lloc en que es planten, per 
exemple: arbres grans i de brancatge obert en voreres relativament estretes, 
igualment arbres que desenvolupen grans arrels que aixequen voreres o 
danyen conduccions subterrànies, tot això evitarà problemes i despeses 
innecessàries posteriors. 
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 . Que en aquelles zones, relativament extenses, en les que 
existeixen espais amb gespa i amb pocs arbres o arbustos, es comenci una 
reforestació més intensa. El objectiu hauria de ser, aconseguir la quota d’un 
arbre per veí, la qual cosa suposaria multiplicar per més de quatre els que hi 
ha ara, en la qual tasca s’hauria d’implicar a la major part de la societat civil 
de Cornellà, perquè els fessin seus i els hi respectessin.” 
 
 
 Tot seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que la intenció d'aquesta moció 
és que, freqüentment, es donen casos en què els veïns es queixen, sense 
demostrar les seves raons, de què els molesten els arbres i llavors es treuen, 
com si això fos patrimoni particular, per la qual cosa creu que s'hauria de 
donar als arbres i jardins el caràcter de patrimoni municipal. Creu que 
s'hauria d'estudiar cada cas i intentar convèncer als veïns, ja que és una 
llàstima veure la classe d'arbres que es treuen i els que es posen en el seu lloc; 
arbres, casi tots, sense fulles, que no donen cap benefici ni equilibri a 
l’ecosistema de la ciutat. Hi ha zones de recent plantació en les que no s'ha 
tingut en compte ni tan sols això, com és a l'avinguda de Salvador Allende, per 
la qual cosa creu que s'hauria de canviar aquesta actitud. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar la seva oposició a 
aquests tipus de mocions, ja que ens condueixen a posicions una mica 
absurdes. És evident que tot això és espai públic i com a tal, l'Ajuntament té 
l'obligació de conservar-ho, i no és discutible el seu caràcter de patrimoni, ja 
que és evident que és municipal i no particular. 
 
 En quan als veïns de l'avinguda de Salvador Allende, el Sr. Balmón 
recorda que es van mantenir conversacions amb ells i es va modificar el tipus 
d'arbrat d'acord amb les seves opinions, i així ha passat amb els habitatges de 
“la Siemens”. Cada cas és una situació i s'ha d'anar escoltant a tothom i 
adaptant-nos a les circumstàncies. Fa un temps es va fer un catàleg de 
plantes, i en tots els projectes que s'han realitzat, s'ha assenyalat el tipus de 
vegetació a posar. Sobre la necesitat de treure o no un arbre, si és un cas molt 
urgent, perquè crea perill, no es pot esperar a la Comissió Informativa per a 
resoldre el problema, s'ha d'adoptar la decisió a cada moment. 
 
 De totes maneres, continua manifestant el senyor Balmón Arévalo, 
si és necessari fer una reunió monogràfica sobre el tema, es farà, però mocions 
d'aquest tipus no es poden, ni rebutjar, ni aprovar, s'ha d'estudiar cada cas i 
resoldre-ho en la Comissió Informativa, si cal. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que hi ha d'haver una diversitat 
en la varietat d'arbres, encara que creu que a Cornellà hi ha forces. Fins i tot 
hi ha gent que es queixa, dient que n'hi ha masses, però també creu que tant 
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com arbres, és important que hi hagi gespa, no tantes places dures, per la 
qual cosa, hi ha aspectes de la moció que comparteix i d'altres que no. 
 
 El senyor Rosas manifesta que hi ha catalogats uns 14.000 arbres a 
la ciutat, i que no són econòmics de conservar i, primordialment, s’ha d’educar 
als veïns perquè no els matin quan els molesten, ja que se'ls ha de 
conscienciar que són patrimoni de tots. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per manifestar que considera que la 
filosofia i l'esperit de la moció és correcte, tot i que s'ha d'anar a una educació 
sobre el tema, per la qual cosa pensa que és una qüestió a tractar en un fòrum 
especial del Cornellà Sostenible, ja que és el lloc adequat per aquesta temàtica. 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per 
manifestar que en la Comissió Informativa es va informar sobre les normes 
d'obligat compliment del Departament de Manteniment i Serveis, per a posar el 
tipus d'arbre adequat a cada tipus de voravia. Això es va aprovar i es va lliurar 
a cada Grup polític. 
 
 En relació amb els arbres de l'avinguda Salvador Allende, el senyor 
Martínez Flor informa que hi havia llocs on les branques entraven en els 
balcons i finestres de les primeres plantes, i les arrels afectaven a les voreres, 
però que no hi ha inconvenient en tractar aquests temes en la Comissió 
Informativa, fent-se ressò, en quan a l'afirmació ja feta, de què no hem 
d'oblidar que són patrimoni municipal i així està reconegut. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que ell s'abstindrà en aquest 
tema, ja que no entén gaire sobre els tipus d'arbres que hi ha i que convé 
plantar, malgrat això, desitja manifestar que al carrer Marquès de Cornellà, 
núm. 13 han tallat un de molt maco i gran, per la qual cosa pregunta el motiu, 
contestant al respecte el Regidor-Delegat de l’Àrea d’Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que és com a 
conseqüència de l'ampliació d'un gual, però que hi ha un expedient obert 
relatiu a aquesta llicència, ja que es va condicionar l'ampliació al 
trasplantament de l'arbre, cosa que no es va fer. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón , per a tornar a incidir en la importància 
del tema, que no pretén radicalitzar, però que demana que es parli de criteris a 
tenir en compte, com per exemple dir que tenim un percentatge del 60% o 70% 
d'arbres de fulles perennes, quan és al contrari, ja que no hi arriba, i això no 
permet la fotosíntesi de la naturalesa, i considera que dir que un arbre fa lletja 
una ciutat, com s'ha dit, està molt malament. 
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 De totes maneres, el senyor Flórez considera que no s'ha tingut en 
compte el tipus d'arbre segons la vorera on va, i serveix d'exemple el carrer del 
Pilar, on s'han posat pruneres, en comptes dels pins. Creu que ha d'haver 
flexibilitat, però també una actitud més positiva a favor dels arbres. 
 
 Després d’això se sotmet a votació la Moció i és rebutjada amb el vot 
en contra dels Regidors del Grup Municipal Socialista, senyors José Montilla 
Aguilera, Vicenç Badenes i Teixidó, Antonio Balmón Arévalo, Antonio Bouso 
Varela, Sergi Fernández Mesa, Cristina Gasull Martínez, Ciriaco Hidalgo 
Salgado, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, José Luis Morlanes 
Galindo,  Gloria Recio Díaz i Ramon Salabert Parramon; i dels Regidors del 
Grup Municipal d'IC-EV, senyora Carmen Romero López i senyors  Frederic 
Prieto Caballé i Miguel López Sánchez; i amb l’abstenció dels Regidors del 
Grup Municipal del PP, senyors Amador Rosas Outes, Mª Isabel Espinosa 
Fernández i Francisco Sánchez Granada, i del Regidor del Grup Municipal de 
CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo;  i amb el vot a favor del Regidor del Grup 
Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón. 
 
 
 
 
 15.- Moció del Grup Mixt, referent a l’actuació de la policia en 
la Universitat Autònoma de Barcelona. 
 
 Es llegeix la Moció del  Grup Municipal Mixt, que textualment diu: 
 
 
 “Atès que el passat dia 14 de gener d’enguany va haver una brutal i 
desproporcionada actuació dels antidisturbis de la policia estatal contra els i 
les estudiants i professors de la Universitat Autònoma de Barcelona (UAB) que, 
es manifestaven per reclamar “més professors i menys policia” i contra la 
presència del President del Govern de l’Estat espanyol i la seva política 
educativa, caracteritzada per la privatització dels recursos universitaris. 
 
 Atès que es constata que no va haver la mínima provocació i, en 
canvi, la policia antidisturbis va començar a carregar contra els manifestants, 
disparant pilotes de goma i cartutxos de sal. 
 
 Atès que la presència de la policia en el campus universitari està 
prohibida, ja que, aquell és un lloc de lliure expressió d’idees. 
 
 Per tot el que s’ha dit: 
 
• Manifestem la nostra indignació i condemnem amb rotunditat l’actuació del 

cos policial de l’Estat en la UAB el passat 14 de gener. 
 
• Reclamem el cessament immediat de la Delegada del Govern espanyol a 

Catalunya, senyora Julia García Valdecasas. 
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• Demanem la dimissió del Ministre de l’Interior del Govern de l’Estat, senyor 

Jaime Mayor Oreja. 
 
• Donem suport als acords que han pres i poden prendre al respecte, el 

rectorat, el claustre, la assemblea de PASS i les organitzacions 
d’estudiants.”   

 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per  manifestar que si aquesta moció, tal i com 
l'ha redactat suposa que es voti en contra, si hi ha acord per part de tots, està 
disposat a retirar-la i acceptar la Moció alternativa presentadapel Grup 
Socialista, que està redactada  en els termes següents: 
 
 
 “El passat dia 14 de gener es van produir uns fets molt greus a la 
Universitat Autònoma de Barcelona. Aquests van estar relacionats amb la 
presència del President del Govern de l’Estat al recinte universitari. Mentre 
que aquest realitzava la seva visita es va efectuar una concentració 
d’estudiants i professors de la Universitat, que manifestaven el rebuig als 
efectes negatius de la política educativa del Govern espanyol, reclamaven més 
inversió i més medis pel món universitari, i consideraven inoportuna la 
presència del President del Govern de l’Estat. Lamentablement aquest acte de 
protesta va finalitzar amb una actuació agressiva i desproporcionada contra 
els concentrats per part de les unitats antidisturbis de la policia nacional. 
 
 Conegudes les diferents versions proporcionades pels estaments 
oficials responsables de la resposta policial i les dels estudiants i professors 
que en aquell moment es trobaven al recinte universitari, cal assenyalar que 
en cap moment l’actitud dels manifestants va ésser provocadora i tampoc van 
posar en perill la seguretat del President Sr. Aznar, per tant la decisió presa 
pels responsables polítics i policials va ésser inadequada i desmesurada 
davant les circumstàncies i intencions de la protesta realitzada per les 
persones concentrades. 
 
 Per tot això el Grup Municipal Socialista proposa al Ple l’adopció 
dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Manifestar la nostra indignació per l’actuació policial i 
condemnar la decisió dels responsables policials que va desencadenar en una 
actuació agressiva i desproporcionada de la policia nacional. 
 
 Segon.- Instar als grups parlamentaris del Parlament de Catalunya 
i del Congrés dels Diputats, perquè demanin les responsabilitats pertinents als 
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responsables més directes d’aquesta actuació, entre d’ells a la Delegada del 
Govern a Catalunya. 
 
 Tercer.- Donar suport als acords del rectorat de la universitat, els 
claustres universitaris i les diferents organitzacions d’estudiants en el sentit 
expressat en aquesta moció.” 
 
 
 A continuació  el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio 
Flórez Barrón, manifesta la seva indignació i condemna per l'actuació de la 
policia en la Universitat Autònoma de Barcelona, per la qual cosa demana la 
dimissió de la Delegada del Govern, senyora Julia García Valdecasas i dels 
responsables de la policia, demanant així mateix que es traslladi aquesta 
moció al Parlament i fent constar el seu recolzament als estudiants, al claustre 
de professors, als pares, etc... 
 
 Seguidament pren la paraula el Regidor del Grup Municipal de CiU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar tot i que s'adhereix a la 
proposta del Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor Ignacio Flórez Barrón 
Flórez. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes,  per manifestar que tot i que hi ha variacions 
substancials en la moció,  ells votaran en contra de tots aquells acords que 
s'adoptin, ja que creuen que no correspon a l'Ajuntament sinó a altres 
instàncies, per la qual cosa no la comparteixen. La premsa, continua 
manifestant el senyor Rosas, amb la seva informació, confon a les persones, i 
com ell no ha estat allà no pot opinar que va passar. També va haver aldarulls 
fa tres anys a Madrid i ningú va dir res. Els polítics ja han dit el que havien de 
dir, per la qual cosa la seva posició és en contra de la moció, ja que sembla 
que vagi només en contra del Partit Popular. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d'IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per manifestar que el seu grup està a 
favor de la moció, ja que creuen que l'actuació de la policia va ser 
desmesurada i no justificada, i les declaracions, tant del Ministre de l'Interior 
com de la Delegada del Govern, tenien un to incorrecte i inapropiat per una 
situació com aquesta,  després de 20 anys de democràcia. 
 
 Tot seguit pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per assenyalar que no és partidari d'aquest tipus de mocions al Ple, però és 
obvi que s'ha d'opinar, encara que el fòrum adequat sigui un altre, 
manifestant que el text és assumible per l'actuació de la policia, encara que 
creu que han d'actuar en moments de perill, però el que va passar amb els 
estudiants és desmesurat i li varen semblar imatges del passat. És un tema, 
continua amb la paraula el senyor Montilla Aguilera, que, com a ciutadans, 
podem debatre, però si no ens afecta directament, s'ha d'acudir a les altres 
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instàncies. No obstant, si tothom està d'acord, es pot aprovar la moció, però 
ha de quedar clar que la responsabilitat no és nostra. 
 
        
 Després d'això se sotmet a votació la moció alternativa presentada 
pel Grup Socialista, que és aprovada per majoria absoluta dels assistents, amb 
el vot en contra dels Regidors del Grup Municipal del PP, senyors Amador 
Rosas Outes, Mª Isabel Espinosa Fernández i Francisco Sánchez Granada.   
 
 
 
 
 16.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Ignacio Flórez Barrón, per realitzar els precs següents: 
 
 
 “Primer.- Darrerament s’estan realitzant una sèrie d’obres per la 
ciutat de les quals ens hem assabentat pel Cornellà Informa o perquè les hem 
vist “in situ”, sense que a la Comissió Informativa d’Obres i Urbanisme s’hagin 
molestat en informar-nos. Per exemple: a l’avinguda del Carrilet, en el tram 
pròxim a Almeda i en el carrer Bonestar. Es lamentable que així sigui, que els 
regidors de l’oposició desconeguem que és el que es fa o es va a fer a la ciutat 
i, fins i tot que sapiguem menys que alguns ciutadans que no tenen accés 
directe als projectes, màxim quan som membres de la Comissió Informativa i 
tenim l’obligació de conèixer i debatir sobre això. 
 
 No vull pensar que pugui ser una estratègia per deixar-nos fora de 
joc i demostrar que no ens enterem del que passa, perquè seria la mostra 
d’una actitud molt poc democràtica i oberta, per tot això, 
 
 PREGO, 
 
 a) Que es prenguin les mesures perquè qualsevol obra que suposi 

modificació urbanística sigui informada i debatuda en la 
Comissió Informativa. 

 
 b) Que en el cas concret del carrer Bonestar que, segons m’han 

informat alguns veïns (els quals tenen les seves objeccions sobre 
la mateixa, perquè creuen que és per afavorir als bars) es fa per 
evitar l’aparcament en doble filera, el que seria l’alternativa més 
costosa i menys raonable. 

 c) Que atès que és cert, va a afavorir fonamentalment als bars, els 
quals prenen com a pròpia tota la vorera, és reservi una amplada 
mínima de 3 metres lliure de taules,  per al pas de vianants i 
veïns. 
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 Segon.- He pogut comprovar que al vestíbul d’aquesta casa i, 
principalment a la zona d’atenció al públic, hi ha una diferència de 
temperatura considerablement més baixa que  a la resta de les dependències, 
com a conseqüència de què la porta del carrer s’obre i tanca constantment, a 
la qual cosa s’ha d’afegir el que les finestres tenen escletxes que deixen entrar 
aire fred i permeten la fuita de calor, la qual cosa produeix malestar i, fins i 
tot, major incidència en la salut dels treballadors i treballadores i una lògica 
minva en l’eficiència, per això, 
 
 PREGO, 
 
 Que s’estudiïn les mesures oportunes per corregir  aquest problema, 
per  la qual cosa  suggereixo: 
 
 a) Que es col.loqui una porta de vidre entre el despatx i la sala 

d’espera. 
 b) Que en el buit a on és el taulell de recepció es posi una altra 

protecció del mateix material, deixant només una finestreta, de 
les dimensions que es cregui necessària, i 

 c) Repassar les finestres per a que quedin hermètiques, el que és 
pot aconseguir amb la simple col.locació de tires de Tesamoll o 
altre material semblant. 

 
 
 Tercer.- Després de la meva petició de què es prenguessin mesures 
per recuperar el cartró dels embalatges del Nadal i evitar que es posessin a 
dins dels contenidors de les escombraries, per la qual cosa es va trametre una 
carta a alguns comerciants o a les seves associacions perquè ho deixessin ben 
plegat al costat dels contenidors, la qual cosa no ha tingut molt èxit, que seria 
el preàmbul a la recollida comerç a comerç, segons se’m va dir, la qual cosa 
espero s’iniciï lo abans possible. 
 
 Però aprofitant aquesta iniciativa i considerant altre problema de 
semblants característiques: la deposició de propaganda en les bústies, 
 
 
 
 PREGO: 
 
 Que es discuteixi amb el comerç les possibles solucions per limitar 
la propaganda en les bústies i que s’estudiïn les possibilitats legals (que 
existeixen) perquè, aquelles famílies que no la desitgin, se’ls respecti la seva 
voluntat. Hi ha experiències d’alguns municipis, en concret Barcelona, que 
estan o han elaborat una ordenança municipal amb aquesta finalitat.”    
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 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, per 
manifestar que a la Comissió Informativa sempre es discuteixen les obres que 
es fan, fins i tot les d'EMDUCSA, com per exemple les de la plaça Galícia,  i les 
que no tenen gaire envergadura. Ahir, junt amb el senyor Balmón Arévalo, 
vàrem mantenir una reunió amb els veïns de la zona de Bonestar, i és cert que 
les obres es fan per evitar l'aparcament en doble fila, però també és cert que hi 
ha moltes botigues i bars. En aquesta reunió es va arribar al compromís amb 
l’Àrea de Governació, de què l'ampliació no tindrà repercussió en els bars, els 
quals continuaran amb els mateixos metres ocupats que fins ara. Finalment, 
en relació amb aquesta qüestió, el Sr. Martínez manifesta que no hi ha cap 
inconvenient en passar el llistat d'obres petites que s'estan fent o que es faran 
properament. 
 
 En relació a les obres de Ferrocarrils Catalans/Almeda,  el senyor 
Martínez Flor, informa que es tracta d'aprofitar l'espai central per fer una 
rambla de pas, i que aquestes les està fent la brigada de manteniment, quan la 
feina urgent els hi permet. 
 
 Pel que fa a la recollida de cartró, el senyor Martínez informa que es 
va fer arribar una carta a tothom perquè posessin el cartró plegat, per no 
colapsar els contenidors, i que una furgoneta de la Companyia Catalana de 
Serveis passa cada dia a recollir-lo i el porta a reciclar. Ells mateixos, continua 
assenyalant el Sr. Martínez,  avaluaran els quilos de cartró de cada comerç i 
zona, per poder estudiar la recollida porta a porta, el que passa és que 
hauríem d'esperar un mes normal per veure com funciona. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per, en relació a la queixa sobre el 
fred de l'Oficina d'Atenció al Ciutadà, manifestar que es va dissenyar així i que 
no es possible fer gaires canvis. Malgrat tot, s'estan posant unes bombes d'aire 
condicionat calent per a pal.liar una mica el problema. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
EV, senyora Carmen Romero López, per manifestar la seva preocupació per la 
lentitud de les obres del Barri Pedró, en particular la del carrer Joan 
Fernández, doncs els veïns estan força disgustats, ja que diuen que es passen 
dies sense que ningú treballi i s'ha de pensar que és una zona on hi ha un 
important esplai, escoles, i això ho fa perillós. 
 
 En relació amb aquest tema, el Regidor-Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, 
assenyala que comparteixen aquesta preocupació, però que el problema es 
basa en què s'han fet moltes obres de cop i ha hagut una acumulació tant 
d'obra pública com privada, el que ha fet que hi hagi manca de mà d'obra. 
Aquestes obres del barri Pedró es varen adjudicar a l'empresa NEXO, la 
mateixa que feia les de la plaça Almeda, i anava combinant les dues alhora, 
per la qual cosa s'ha acumulat un retard de un mes i mig, dos mesos a 
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l'Almeda i d'un mes al Pedró. Sembla ser que ara han posat dos encarregats, 
un a cada obra, i es va recuperant el temps perdut, per la qual cosa creu que 
arribaran a superar el retard i enllestiran les obres en els terminis pactats. 
 
 A continuació pren la paraula  el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per, manifestar que, en relació amb el tema 
de la propaganda en les bústies, era de la mateixa opinió que  el Portaveu del 
Grup Municipal Mixt, però després ha pensat que també hi ha una altra 
contrapartida en el tema, ja que ha observat que a les 9 del matí es reuneixen 
un grup de nois joves i comencen a repartir, i això no deixa de ser una feina 
per a ells, i s'ha de tenir en compte, perquè si no estarien a l'atur. 
 
 El senyor Rosas, en relació amb el Centre d'oci PYRAMID, manifesta 
que alguns dels bars han dit que la culpa del retard en l’obertura és del Partit 
Popular, per la qual cosa formula els precs i preguntes següents:  
 
 
 - Ha pagat cada bar la seva obertura? 
 - El disseny de la façana, queda així?,  perquè considera que és molt 

lleig. 
 - El matí del dia 1 de gener va observar que, en 200 metres al 

voltant del centre d'oci, estava molt brut, i creu que això s'hauria 
de tenir en compte. 

 
 Continua amb la paraula el senyor Rosas explicant que el dia 6 de 
gener, sobre les 13,15 hores, un senyor molt nerviós va anar a les 
dependències de la Policia Municipal, per informar que a una neta de 12 anys 
l'havien amenaçat amb un ganivet. Al 091 el van atendre bé, però al anar a les 
dependències de la Guardia Urbana per demanar que vigilessin la zona, el 
varen tractar molt malament, ja que el Caporal que hi havia en aquell moment 
li va dir que allò no era competència seva. Creu que s'havia d’haver calmat al 
ciutadà i no posar-lo més nerviós amb aquesta resposta, ja que el caporal va 
afegir que no hi havia més que dos cotxes en tot Cornellà. Llavors es va 
produir el canvi de torn, i va haver una mica d'aldarull perquè tenia el seu 
cotxe mal aparcat i li van contestar de males maneres quan aquest va 
demanar el número de la placa del policia que el va atendre. 
 
 Per tot això demana que se l'informe del número de policies que hi 
havia a Cornellà, tant el dia 6 de gener com el dia 24 de gener pel matí, així 
com també el número d'hores extraordinàries fetes per la Guàrdia Urbana 
durant tot l'any 1998. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per formular les preguntes següents: 
 
 
 - Si el local situat a l'avinguda Pau Picasso, cantonada Baltasar 

Oriol, és de propietat d'EMDUCSA i si tenien permís per fer una 
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festa de cap d'any, ja que a les 5 del matí hi havia un grup de joves 
fent molt soroll. 

  - Sol·licita informació sobre el desenvolupament del programa 
"Diverteix-te Aprenent" que porta a terme Iniciatives i Programes. 

 - Si s'ha comunicat als opositors i membres del Tribunal l’acord 
plenari sobre el recurs plantejat al voltant del nomenament d’una 
plaça de Tècnic d'Administració General. 

 
  Finalment, la Sra. Espinosa assenyala que fa tres mesos que va 
demanar una sèrie de documentació que no se li ha fet arribar, i que, si no la 
rep, ho haurà de demanar per altres vies. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Mixt, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, per formular les preguntes següents: 
 
 
 -  En el Consell de Cultura i de l'Esport, en la seva composició, hi 

ha representants amb caràcter tècnic i amb certa categoria o cert 
prestigi?, si no, és que no es consideren necessaris? 

 - El motiu pel qual el dia 21 de gener es va fer un esmorzar amb 
periodistes. 

 - Quin cost i quin sentit té el vídeo "Moments de Cornellà".  
 
 A continuació pren la paraula l'Alcalde, senyor José Montilla 
Aguilera, per manifestar que alguns dels precs i preguntes es contestaran al 
seu moment per escrit, però que respecte a l'esmorzar fet amb els periodistes, 
vol aclarir que és un costum que es fa cada any. Abans es feia un dinar, ara 
un esmorzar. És una pràctica habitual en els Ajuntaments, alguns ho fan 
abans de Nadal. 
 
 En relació a la pregunta feta pel  Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, pel que fa al disseny del centre d'oci 
PYRAMID, comparteix la seva visió de què és horrorós, però la normativa 
urbanística no regula aquests aspectes. 
 
 Pel que fa al tema de què s’adjudiqui al Grup Popular  el retard en 
l'obertura, no sap d'on pot haver sortit això, però no és veritat i és injust. 
Tampoc és culpa de l'Ajuntament, perquè  si no hi havia llicència no es podia 
començar. Únicament és culpa de l'empresa, per no presentar la documentació 
correcta. 
 
 Respecte al tema exposat pel Portaveu del Grup Municipal del PP 
sobre una actuació de la Guàrdia Urbana, ja se li facilitaran les dades. 
 
 
 Pel que fa a les preguntes de la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Espinosa, el senyor Alcalde manifesta que efectivament, el local 



41 

esmentat és d'EMDUCSA, però està cedit a l'Associació de Veïns i es va donar 
permís pel Departament de Governació de l'Ajuntament per celebrar la festa. 
 
 Respecte a la documentació demanada, indica que encara que li 
sembli molt temps, tindrà contestació en el seu moment, assenyalant però, 
que de totes maneres la podria haver obtingut abans del seu propi Grup. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-dos hores i deu minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General, que ho certifico. 
 


